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Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 8. maj 2012 klokken 19:00 i klubhuset. 
 

Indkaldte:   Formand Thomas Mantzius, Kasserer Bent Ehlers,  Michael Bøgild, Lars 
Jørgensen,  Fritz Lauritzen, og suppleanterne Leon Hulstrøm, Kasper Jørgensen 
 
Fraværende:  Leon Hulstrøm. 
 
 

Dagsorden: 
 
1. konstituering af bestyrelse  
  
2. nyt fra kasserer. 
  
3. Info fra Amba 
  
4. div udvalg 
  
5. Klubbens både.  
  
6. nøgleskab og pc i klubhus 
  
7. eventuelt. 
 
8. datoer for fremtidige møder. 

 

Referat: 
 

1. Formand Thomas Mantzius valgt på generalforsamling i 2011 og er på valg igen i 2013. 
 

Kasserer Bent Ehlers valgt på generalforsamling i 2012 og sidder frem til 2014. 
 

Næstformand Michael Bøgild valgt ind i bestyrelse på generalforsamling i 2011 og er på 
valg i 2013. 

 
 Sekretær Lars Jørgensen valgt ind i bestyrelse på generalforsamling 2011 og er på valg i 
2013. 

 
Frits Lauritsen valgt ind i bestyrelsen på generalforsamling 2012 og er på valg i 2014. 

  
Leon Hulstrøm valgt ind som bestyrelsessuppleant på generalforsamling 2012 og er på 
valg i 2013. 

 
Kasper Jørgensen valgt ind som bestyrelsessuppleant på generalforsamling 20122 og er 
på valg i 2013. 
 
Sejlklubbens repræsentant i Korsør lystbådehavn A.M.B.A er Thomas Mantzius. 
 

http://www.korsoersejlklub.dk/


Sejlklubbens repræsentant i arbejdsgruppen ”udvikling af havn” som er et tiltag fra 
Korsør Lystbådehavn A.M.B.A er Kasper Jørgensen 
 

2. Bent oplyser at der er behov for møde mellem sejlklubbens formand Thomas ham selv 
og havnens nye kontordame Lene som har erstattet Marianne.  
 
Marianne fik af Korsør sejlklub månedligt honorer for at udføre opgaver ifølge kontrakt 
og der skal laves lignende løsning med Lene eller Korsør lystbådehavn. 
Der var i bestyrelsen enighed om at det ville være bedst hvis kontrakten blev lavet så 
Korsør lystbådehavn A.M.B.A af Sejlklubben fik det månedlige honorar og aflønnende 
Lene for at udføre arbejdet. Dette vil formentlig kræve investeringer i programmer. 
 
Thomas og Bent aftaler møde med Lene og andre aktuelle personer vedrørende 
fremtiden. 
 
Der er endnu ikke fulgt op på manglende kontingent betalinger grundet Mariannes 
fratræden. 
 
Bent efterspørger underskrevet originalregnskab 2011. Thomas har det og får det 
afleveret til Bent. 
 
Lars indføjer at vi mangler at udsende landpladsopkrævninger. 
 

3. Sejlklubben har fået lov at opsætte info skab mm. i mellem gangen ved havnekontoret 
samt benytte ”No Paynet” holder udenfor havnekontor.  
 
Korsør lystbådehavn har afholdt 2 førstehjælpkurser  sejlklubben har betalt det ene 

 
4. Blev ikke gennemgået. 

 
5. Dommerbåden er under klargøring projektet er blevet dyrere og bedre end projekteret  

Bestyrelsen aftaler at en anden gang skal de være dygtigere til at følge op på udvikling 
og benytte løbende afregning.  
 
Der skal laves opgørelse over hvad der mangler og blive lavet og hvad det vil koste, 
Lars tager snak med Roel og får nogle konkrete timetal på de enkelte opgaver. 
Selv om projektet bliver langt over budget er der enighed om total gennemførelse for vi 
får en af Danmarks bedste arbejds klubbåde. 
 
Snak om at Roel har lagt enormt mange timer i projektet, både på havn og værksted. 
 
Der er ved at blive fremstillet motorbeslag til H-båd D-299 da pris hos leverandør i 
Tyskland er 5500 kroner. Erik Borg er kontaktet om han havde noget liggende men 
svaret var negativt derfor er fremstilling iværksat. Beslag forventes færdigt uge 20. 
 
Brug af dommerbåd til fisketure. Enighed om at dette tiltag fra et klubmedlem er helt 
ok. Men det skal være planlagte ture som har været annonceret på hjemmeside og ved 
opslag. Turene skal have mindre brugerbetaling som hjælp til dækning af forbrugt 
brændstof. 
 
Tankning af dommerbåd udføres af Frits Lauritsen i samarbejde med Georg og Korsør 
Lystbådehavn fremsender regning til sejlklub. 
 



Dommerbåd er efter istandsættelse underforsikret og Pantenius skal kontaktes. Aktion 
Thomas. 
 

6. Enighed om der skal være Pc i klubhus og Thomas indkøber mini computer med licens. 
Pris cirka 5000 kroner. 
 
Nøgleskab med kode skal indkøbes og fastboltes på murstensvæg i klubhus. Inden køb 
skal man tjekke pris kontra kvalitet hos Harald Nyborg og Bagger låseservice. Aktion 
Thomas. 
 

7. Et klubmedlem har tilbud at skabe kontakt til hende Korsør sangeren fra X-factor med 
et arrangement på Korsør lystbådehavn. Pris 15.000 kroner som skulle være billigt men 
en enig bestyrelse fandt det ikke interessant. 

 
8. Fremtidige møder er 2 tirsdag i måneden klokken 19. Indskrives i kalender på 

hjemmeside. 
 

Referent var Lars Jørgensen og mødet sluttede klokken 20:45 hvorefter bestyrelsen gik hen og 
betragtede dommerbåden og dens flotte praktiske konstruktion. 
 
Underskrifter: 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
  
 

 
  

 
 

 
 
  
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
   

 
 


